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Geachte heren Peeters en Brüll, 
 

 
Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
 
Vraag 1 
Wat zijn de plannen voor de tennisvelden op sportpark "Op de Bos"? 
Antwoord 1 
Na opheffing van de tennisvereniging zijn de voormalige tennisvelden niet meer gebruikt. Sindsdien 
worden deze niet meer beheerd door de gemeentelijke sportinstelling maar door de gemeentelijke 
vastgoedafdeling.  Er zijn momenteel geen plannen voor de tennisvelden. Toekomstig gebruik ervan 
hangt samen met de aanwending van het voormalige clubgebouw, zie vraag 3. 
 
 
Vraag 2 
Waarom heeft u deze tennisvelden niet meer onderhouden dan wel gesaneerd? 
Antwoord 2 
Omdat deze niet meer gebruikt worden, is het sporttechnische onderhoud aan de betonnen 
tennisbanen gestaakt. Er vindt marginaal onderhoud plaats, zoals het periodiek verwijderen van 
onkruid en eventueel zwerfvuil. Er is vooralsnog geen reden tot sanering (lees: verwijdering).  
 
 
Vraag 3  
Wat zijn de huidige plannen voor het voormalige clubgebouw? 
Antwoord 3 
Het voormalige clubgebouw en tennisbanen waren lang in beeld als alternatief voor een vereniging – 
niet zijnde sport – die moest worden verplaatst. Dat is onlangs op een andere wijze opgelost. 
Momenteel wordt onderzocht voor welk doel deze voormalige tennisaccommodatie kan worden 
gebruikt c.q. aan wie kan worden verhuurd.  
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Vraag 4  
De huidige situatie geeft dit deel van sportpark "Op de Bos" een verloederde uitstraling. Wanneer 
bent u voornemens hier iets aan te doen? 
Antwoord 4 
Er is opdracht gegeven om het onkruid en zwerfvuil te verwijderen. Het voormalige clubgebouw is ter 
voorkoming van vandalisme en uit veiligheidsoverwegingen tijdelijk dichtgezet. Dat zal zo blijven tot 
er een nieuwe gebruiker is. 
 
 
Vraag 5 
Bent u bereid om met voetbalvereniging IBC'03 te overleggen of zij deze voorzieningen dan wel 
delen ervan kunnen gebruiken? 
Antwoord 5 
Ja, de gemeentelijke vastgoedafdeling zal met IBC'03 overleggen. Verhuur van de volledige 
voormalige tennisaccommodatie tegen een kostprijsdekkende huursom zal het uitgangspunt zijn. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Economie, Mobiliteit en Financiën, 
 
  
 
 
 
 
John Aarts 
 
 

 

 


